
Bronsyxans samfällighetsförening styrelseprotokoll nr 7 -2018

Datum: 2018-06-14 kl. 19:00

Närvarande:
Esa Pasanen, Ordförande Leif Kristoffersson, Sekreterare
Ulla Pettersson, Kassör Hanna Morell, Ledamot
Per-Erik Färdigsson, Suppleant

En ordinarie ledamot saknas och Per-Erik träder in under detta möte.

$ 1 Mötets öppnande
Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

$ 2 Föregående protokoll
Föregående styrelseprotokoll, nr 3,4,5 och 6-2018, gicks igenom och godkåndes.

$ 3 Hemsidan (www.villaaqarna.se/bronsvxan) och medlemskontakt
lnfo om SMS-avisering har tillkommit.
Har du synpunkter på Hemsidan, saknar något eller vill ha e-post med information eller när sidan
uppdateras, kontakta Leif Kristoffersson på leif.kristoffersson@gmail.com
Föreningen använder sig av SMS-avisering vid akuta/brådskande ärenden för att nå medlemmarna
och vill du ha detta så lämna mobil-nummer till Leif

S 4 Uppföljning och eventuell rapportering om ärenden/frågor från tidigare
möten
4.1 Lekplatser
Entreprenören har meddelat att han är klar. Besiktning av en oberoende besiktningsman är inbokat till
den 19juni 2018.

4.2 l(allv alle n rö rs p roj e ktet
Arbetet är avslutat, återstår dokumentering av arbetet samt slutbesiktning samt protokoll på besiktning
av övriga rör och kopplingar. WS-konsult är inbokad för slutbesiktning, preliminärt vecka 27.

4.3 Personuppgiftshantering, nya reglerfrån maj2018'General Data Protection Regulation'(GDPR)
Föreningen integritetspolicy samt beskrivning hur foreningen hanterar personuppgifter finns upplagda
på Hemsidan.

$ 5 Rapporter och nya ärenden/frågor
5.1 Rensning av brunnar i grusgångar.
Efter påpekande från medlem att det inte går att få bort allt grus i brunnarna med hjälp av föreningens
rens-skopor beslutade styrelsen att beställa renspolning av samtliga brunnar i grusgångarna och
samtidigt se över behovet att byta brunnsgaller.
När det gäller brunnarna på radhusgatorna så svarar kommunen för dessa och foreningen har inget
ansvar. Felanmälan av dessa kan göras till kommunen av enskild medlem i länken nedan:
https://www.vasteras.se/specialsidor/felanmalan-som-ror-gata-park-och-trafik.html

5.2 Gräsklipparen
Den nyinköpta gräsklipparen fick motorhaveri för några veckor sedan men har garantireparerats med
ny motor och är nu åter i drift.

5.3 Villaväxlare - rekommendation
På Arsstamman framfördes önskemål om rekommendation av rörmokare och växlarfabrikat. Styrelsen
arbetar med detta och info kommer via mail och på Hemsidan när detta är klart.

5.4 Fjärrvärme - statistik från Mälarenergi
På Arsstämman 2018 framfördes onskemål om redovisning av föreningens förbrukning och en rapport
från Mälarenergifinns upplagd på Hemsidan.
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5.5 Bollplank/-staket
Från enskild medlem har inkommit önskemål om att föreningen ska sätta upp ett stakeVstängsel på
gård 1 mellan fotbollsmålet och villafastigheten, detta för att förhindra bollar att hamna i villatomtens
häck. Styrelsen bedömer att det inte är aktuellt att sätta dit ett staket på samfällighetens mark. Enligt
styrelsen är det inte heller aktuellt att sätta dit ett staket på kommunens mark framförallt med
anledning av att samfälligheten inte har rätt att sätta dit staket på annans mark.

5.6 Färg till garagelängorna, brädor till garagegavlarna samt staket mot garageplanerna
Styrelsen beslutade att materialkostnaderna för detta betalas av föreningen men medlemmarna får
själva utföra arbetena.

5.7 Asfaltering i lekplats på Gård 2
Från enskild medlem har inkommit önskemål om asfaltering på del av lekområde, liknande
asfalteringen på Gård 1. Under projektets gång har representanter från alla gårdar deltagit och då
detta önskemål inte framförts tidigare finns det inte budgeterat och kan därför inte genomföras i

dagsläget. Styrelsen påpekar dock att om önskemålet kvarstår finns möjligheten att lämna in en
motion till2019 års stämma.

$ 6 Skrivelser
lnget att rapportera

$ 7 Ekonomi
Ekonomin är under kontroll.

$ 8 övriga frågor
Grus till grusgångarna
Grus finns levererat till vändplatserna och i viss mån också ut i området. Alla ombedes att hjälpa till att
sprida ut detta i gångarna.

$ 9 Nästa styrelsemöte
9.1 Den 22 augusti2018 k|.19:00 hos Hanna Morell, Kantyxgatan 31

9.2 I nplanerade styrelsemöten
Följande möten planerades in (plats anges senare):
- 23 oktober 2018 kl. 19
- 11 december 2018 kl. 19
- 5 februari 2019 kl. 19
-2 april2019 kl. 19

mötet avslutat.
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